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Z á p i s n i c a    č.  2 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 21. 3. 2013 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    7 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 4 poslanci – Rastislav Bartakovič, Ing. Jozef Duračka, Mgr. René Just a Igor 

Spál – ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Inventarizácia majetku mesta Vrbové za rok 2012 

5. Správa o činnosti mestskej polície za rok 2012 

6. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 5/2012 

7. Obchodná verejná súťaž na nájom nehnuteľností – Medzi vodami 

8. Odpredaj pozemku p.č. 3010/2 na Športovej ulici 

9. Schválenie platu primátora 

10. Rôzne 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 6 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Dr. Ivan Borovský, 

členovia – Dr. Jana Miklášová a Mgr. Miroslav Šandrik. 

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Nina Horská a Pavol Rakús. 

prítomných: 6                                                                                                                      

za: 6                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária 

Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

 

prítomných: 6 

za: 6                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 
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Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. 

prítomných: 6 

za: 6                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice. Primátor ešte vysvetlil, že k uzneseniu č. 2 už nie je čo dopracovať, rozhodol 

o vyhotovení geom. plánu vo vzdialenosti 17 m od súkromných pozemkov. Požiadavka 

súkromných vlastníkov bola 20 m, Semikron žiadal 15 m.  Urobil kompromis 17 m. Ak mesto 

chce niečo realizovať, získať investície, prichádza do úvahy predať tento pozemok. K dohode 

s p. Sabom – v súčasnosti je chorý, stretnutie sa nemohlo zrealizovať. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Na MsZ sa dostavil v mene 3 športových klubov (cca 200 členov) p. B. Remiáš. Hovoril 

o problémoch, ktoré pretrvávajú v areály II. ZŠ. Stretávajú sa tam ľudia, ktorí požívajú 

psychotropné látky, nechávajú po sebe neporiadok. Sedačky, ktoré si sami postavili, tieto tiež 

našli zdevastované. Tie partie sú tam v neskorých večerných hodinách. V sobotu a nedeľu ráno 

sa tam nachádzajú dôkazy. Pije sa tam, berú drogy – a je to dlhodobejšia záležitosť. Mrzí ho to, 

lebo mesto na to peniaze nemalo, oni sa na to skladali a teraz to niekto ničí. Rodičia sa sťažovali, 

že tieto partie sa vyhrážajú deťom, že im ublížia, keď tam budú chodiť. Členovia športových 

klubov už robia svoje hliadky a obáva sa dôsledkov. Žiada preto mestskú políciu o častejšie 

hliadky. Chyba je možno aj v tom, že tento priestor nie je osvetlený. V tom prípade ani kamera 

by nič nezachytila. Riešením by bolo osadenie čidla na budove školy. Je potrebné, aby v tejto 

veci konala štátna polícia. Mesto bude iniciovať štátnu políciu. Mestská polícia sa spojí so 

štátnou políciou a urobia záťah. Navrhlo sa zintenzívniť (napr. každú hodinu) spoločné hliadky a 

preverí sa technická možnosť kamery. Mesto sa bude snažiť, aby sa v tomto niečo pohlo, 

zlikvidovalo sa to. Ing. Horská navrhla, aby sa osadila tabuľa, že je to mestský majetok, ktorý je 

určený na ihrisko a je tam zákaz požívania alkoholu a návykových látok. 

•  

Poslanec Rakús mal požiadavku, aby sa dalo do Hlasu Vrbového a vyhlásiť v mestskom 

rozhlase, že keď ľudia zametajú pred svojimi domami, aby štrk a ostatnú nečistotu nezmetali do 

kanalizácie. Mesto zabezpečí nejaký osvetový článok, zoštylizuje sa to a vyhlási sa to aj 

v mestskom rozhlase. 

 

4. Inventarizácia majetku mesta Vrbové za rok 2012 
 

 K 31. 12. 2012 prebehla inventarizácia majetku mesta. Ústredná inventarizačná komisia 

prejednala dielčie správy jednotlivých komisií a navrhla jednotlivé riešenia a opatrenia. Pani 

Sabová, ktorá tento materiál spracovala a predložila na rokovanie, upozornila hlavne na II. časť 

opatrení a vysvetlila, prečo sú navrhnuté na odpísanie. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča závery ÚIK k inventarizácii hospodárskych 

prostriedkov schváliť. 

 

Rozprava: 

Mgr. Koreň – pokutové bloky – sú uložené v trezore, v zápisnici budú uvedené len za aktuálny 

rok. 

primátor – inventarizačná komisia zapečatí a uložia sa v trezore. 

Mgr. Šandrik – navrhuje schváliť závery komisie. Je roky evidovaný hmotný majetok s nulovou 

hodnotou. Pre budúci rok všetky tieto veci dať na odpis alebo darovať do nejakého regionálneho 

múzea, pamiatkových izieb ap. A niektoré tie veci nie sú v majetku mesta – zistiť, či je dobré to 

mať v evidencii. 
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primátor – to určite, ak mesto niečo užíva a nemá to v majetku, sa musí doriešiť. 

p. Rakús – ako sa to dá doriešiť, keď tu má niekto trvalý pobyt, ale tu nebýva aj niekoľko rokov, 

zásielky tam chodia. Či sa to dá nejako vyriešiť, stále sa to cez poštu doručuje. Nemá aj niekde 

inde trvalý pobyt, nemôže mať aj dva? 

primátor – trvalý pobyt (v našej republike) môže byť len jeden. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  15/III/2013. 

 

5. Správa o činnosti mestskej polície za rok 2012 
 

 Správu spracoval a predložil Ing. Hužovič. Bola daná k dispozícii v písomnej forme 

všetkým poslancom. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – v čom sú rezervy MsP? 

Ing. Horská – prechody pri školách – niektorí policajti vojdú do cesty a v podstate „chránia“ tých 

chodcov, ale niektorí stoja len na kraji chodníka. 

Dr. Borovský – riešia sa ozaj niekedy len „banality“ (napr. výber pokút pri zákazovej značke pri 

PT Univerzál) a veci dôležitejšie sa neriešia. Ďalšia vec – poverený náčelník – myslí si, že 

v zákone je určitá doba, dokedy ba mal byť vymenovaný náčelník. 

Ing. Hužovič – táto funkcia je taká, že netreba výberové konanie. Treba porozmýšľať, ale 

náčelníka menuje a odvoláva MsZ na návrh primátora. 

primátor – táto otázka zostala otvorená, lebo sa uvažovalo o tom či zostane zachovaná MsP alebo 

nie. 

p. Rakús – má svoj názor na MsP, často krát na MsZ upozorňoval na problémy, aj čo p. Remiáš 

hovoril, aj o kontrole psov ap. 

Dr. Borovský – zvážiť na ďalšom MsZ – či ponechať alebo zrušiť MsP  – a vymenovať 

náčelníka. 

Dr. Miklášová – kontrola mládeže v pohostinstvách – chýba jej výsledok, je to len všeobecná 

štatistika. 

Ing. Hužovič – tieto kontroly sa obmedzili, nie sú s tým problémy, chodia priebežne. Niektorí 

vedúci tých zariadení si to sami ustrážia. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  16/III/2013. 

 

6. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 5/2012 
 

 Návrh dodatku pripravil a predložil na rokovanie Mgr. Šandrik. Urobil to aj z toho 

dôvodu, že niektorý starší ľudia, keď sa zvýšili náklady, túto službu odriekli. NR SR zmenila 

zákon, očakával, že aj MsZ Vrbové zmení dodatkom k VZN tieto platby. Tie sumy, z ktorých 

vychádzal, boli z r. 2011. Vyšlo mu, že prostriedky v rozpočte na to sú (presunuté financie z 

položky športu na sociálne), preto nie je potrebné meniť rozpočet. Prišlo mu odporúčanie zo 

sociálnej komisie, že sú aj rodiny, kde sú aj dvaja ľudia v domácnosti a je zbytočné, aby platili 

každý za donášku. Mestu by ďalšie náklady nevznikali. navrhuje 32 % z ekonomicky 

oprávnených nákladov, čo by bolo 1,02 €/hod./klient a pri donáške 0,40 €/klient. Zdá sa mu 

veľká spotreba PHM na donášku obedov. 

Stanovisko ekon. komisie: súhlasí s predloženým návrhom. 

 

Rozprava: 

Mgr. Sitárová – uvedené auto sa využíva len na donášku obedov. nie je využívané na iné účely 

a aj trasa je už optimalizovaná. 

primátor – určite by nebol za to, aby do jednej domácnosti kde idú dva obedy, sa platilo len za 

jeden, lebo tí dvaja nemusia spolu komunikovať. Aby neboli v budúcnosti problémy. 
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p. Sabová – prihovorila by sa za to, aby sa platilo len za 1 donášku, 

Ing. Horská – nie je to len donáška obeda, ale aj manipulácia s tým obedom. Mala by to byť 

paušálna suma na každú osobu. 

Mgr. Šandrik navrhol o tomto návrhu hlasovať: 

prítomní: 7, za: 0, proti: 5, zdržali sa: 2. 

p. Rakús – občania to budú kritizovať, lebo mesto vlastne supluje štát. 

Ing. Horská navrhla ukončiť rozpravu a hlasovať o celom predloženom návrhu dodatku. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  17/III/2013. 

 

7. Obchodná verejná súťaž na nájom nehnuteľností – Medzi vodami 
 

 Uvedený materiál predložila na rokovanie Mgr. Sitárová. Tento bod už bol na rokovaní 

MsZ, boli dopracované niektoré veci. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž (ďalej len OVS) 

na nájom nehnuteľností. 

Stanovisko stavebnej komisie: je stanovená nízka hodnota nájmu, komisia navrhla zvýšiť 

ponukovú  sumu na 800 – 1000 €/ha, dobu nájmu na 10 rokov s výpovednou lehotou jeden rok 

bez náhrady a udania dôvodu v prípade, že bude predložený projekt na realizáciu na rekreačné 

účely podľa schváleného ÚPN. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – súhlasí s tými ďalšími podmienkami stavebnej komisie, je schválený ÚPN. Aby 

boli zohľadnené pripomienky pri podmienkach OVS. 

Ing. Horská – tie rekreačné účely  – to sú nejaké lesoparky ap. 

Mgr. Koreň – ak tam bude podmienka, že sa zruší nájomná zmluva ak by sa tam niečo išlo 

budovať, tak do toho nepôjde. Aby sa nestalo, že nám to bude zarastať. 

Dr. Borovský – s tou cenou nejako vysoko nemôžeme ísť. Môže sa stať, že nikto sa neprihlási a 

družstvo to nezoberie. 

Ing. Horská – ak by do toho išiel, treba urobiť nejaký kompromis. Ak tam zainvestuje, tá 

výpoveď by tam nemala ísť hneď po tom prvom vegetačnom období. 

primátor – to sú podmienky OVS – doba určitá alebo neurčitá 

Dr. Kubík – hovorme o tej cene: 300 – 350 €, doba určitá 5 rokov, 

Ing. Horská – počas nájmu – doba určitá, aby sa o ten pozemok staral, 

Mgr. Sitárová – je to ošetrené v zmluve. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  18/III/2013 a č. 19/III/2013. 

 

8. Odpredaj pozemku p.č. 3010/2 na Športovej ulici 
 

 Pán J. Višňovský s manželkou si dali žiadosť o odkúpenie pozemkov na Športovej ulici. 

Jedná sa o pozemky, ktoré vznikli z pôvodného koryta Holešky. Jedná sa o 152 m2  a 72 m2. 

Mgr. Sitárová pripravila materiál tak, aby mohli poslanci rozhodnúť, či sa uvedené pozemky 

predajú formou osobitného zreteľa alebo OVS. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča predať pozemky formou osobitného zreteľa, cenu 

necháva na rozhodnutie MsZ. 

Stanovisko stavebnej komisie: navrhuje realizovať predaj pozemku zámennou zmluvou 20 m2  

a zvyšok odpredať. 

 

Rozprava: 

p. Višňovský povedal, že pri regulácii Holešky tento pozemok nebol zapísaný na katastri. Boli 

v domnienke, že ten pozemok je ich. Chceli by to teraz zceliť. 
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Dr. Kubík – v minulosti sa takýto istý pozemok predal aj p. Šulovskému – v r. 2010 za cenu 

6€/m2. V zmluve uviesť, že kupujúci to kupuje v takom stave, v akom sa teraz nachádza. 

Dr. Borovský – ak by sa im to nepredalo v takej cene, ale inej, mohla by to byť diskriminácia. 

Nový majiteľ by mohol byť pri pokladaní sietí zhovievavý – ide o ten pozemok, ktorý stavebná 

komisia neodporúča predať. 

primátor – dnes sa môže schváliť len zámer, lebo pri osobitnom zreteli je potrebné, aby 

v úradných tabuliach 15 dní pred schválením bolo toto zverejnené. 

Mgr. Šandrik – dôvod osobitného zreteľa je na mieste, cena – nevytvárame žiadny precedens. 

Vždy pristupujeme ku každému prípadu osobitne. OVS by v tomto prípade neprešla. 

Mgr. Koreň – bol by za vyhlásenie OVS. 

Ing. Horská – ak by to išlo osobitným zreteľom, dať do zmluvy, že je tam ekologické bremeno, 

neodstrániteľný neporiadok. Staré koryto Holešky je zavezené neporiadkom a je to v strede jeho 

pozemku. 

Mgr. Sitárová – komu je známa táto skutočnosť, lebo o tomto ona nevie. 

primátor – preto je to prípad osobitného zreteľa, že sa jedná o koryto starej Holešky. Prijme sa 

uznesenie, že sa schvaľuje zámer, dá sa to do úradných tabúľ a na ďalšie zasadnutie MsZ sa dá 

schváliť predaj. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  20/III/2013. 

 

9. Schválenie platu primátora 
 

 ŠÚ SR zverejnil 6. 3. 2013 priemernú mesačnú mzdu zamestnanca hospodárstva SR 

v roku 2012 vo výške 805,– €. MsZ vo Vrbovom uznesením č. 30/III/2012 schválilo od 1. 4. 

2012 plat primátor 2,34 násobok priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v nár. hospodárstve 

zvýšený o 3 %, t.j. vo výške 1 895,– €. V súlade s ustanovením §4 ods. 4 obecné zastupiteľstvo 

plat starostu opätovne raz ročne prerokuje. MsZ vo Vrbovom malo teda rozhodnúť, či plat 

štatutárneho zástupcu zvýšia o určité percento alebo ponechajú v stanovenej minimálnej výške 

1 884,– € bez možnosti zvýšenia o odmeny. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia odporúča stanoviť merateľné ukazovatele, stanoviť 

komisiu, ktorá ich bude prehodnocovať. Rozhodnutie necháva na MsZ. 

 

Rozprava: 

Mgr. Šandrik – prijateľné by bolo keby možno niečo navýšili. Minule navrhoval 13 %, teraz 

navrhuje 10 %. Ale kde vidí primátor svoje rezervy. 

primátor – rezervy sú určite v komunikácii medzi MsZ a ním. Komunikácia je slabá. Určitá 

koncepcia by mala byť, lebo klesá počet obyvateľov. Pokiaľ sa neurobí pre mladých ľudí, alebo 

pre tých čo tu bývajú, aby sa prihlásili na trvalý pobyt, tie podielové dane budú nízke a budú 

problémy s financovaním.  Vie byť cieľavedomý a niekam ísť. Ten počet obyvateľov by sa dal 

vyriešiť výstavbou nových bytov (Real Market, na Beňovského ul. získať niekoho cez OVS 

a nájsť miesto pre náhradné byty. Dotiahnuť IBV Kopec, prepojiť Barcíkovu ul. Bolo by to 

naplnenie ÚPN. Snažil sa financie rozdeliť tak, aby bola spokojnosť na oboch stranách. 

Prebiehajú rokovania ohľadne mládežníckeho futbalu (25. 3. 2013 o 15.00 hod.) – pozýva 

poslancov. Tých možností na zlepšenie je veľa. 

Mgr. Koreň – boli určité podnety od občanov cez poslancov. Napríklad detské ihrisko. Mesto je 

výkonný orgán. Z jeho poslaneckej funkcie nemôže zadať príkaz napr. na stavebné oddelenie. Pri 

rozpočte navrhoval nejaké obč. združenie. A potom ten dom kultúry – čo s tým primátor plánuje. 

A s tým pozemkom. Dá sa alebo nedá sa previesť. Navrhuje, aby si sadli spolu a navrhli čo tento 

rok urobiť. 

primátor – mrzí ho, že majú ako poslanci schválený odmeňovací poriadok a majú všetko 

zaplatené. Snaží sa riešiť čo sa riešiť dá. Pozemok pod domom kultúry – ten verejno–prospešný 

účel tam je, cena mohla ísť dolu na základe znaleckého posudku. Správa k tomuto pozemku 
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od 1. 1. 2013 prešla pod MV SR. Teraz čaká na správcu majetku štátu, že sa ozve. Ale počíta, že 

teraz to vláda riešiť nebude. 

Mgr. Koreň – asi by sme mali osloviť MV SR. Treba tam ísť a vybavovať to. 

primátor – nebráni sa tomu, ale akú má motiváciu. 

p. Rakús – motivácia je aj dôvera, keď ho občania zvolili za primátora. Dokázal ľudí presvedčiť, 

že niečo dokáže. 

Dr. Borovský – ten pozemok pod domom kultúry – teraz vytvorili nový útvar a ten bude 

priebežne tieto veci riešiť, ale kedy sa nevie. Keď sa predával dom dôchodcov, musel on, keď 

bol primátorom, chodiť, vybavovať. To sa musí chodiť. Vie, že roboty je veľa. Bohužiaľ, keď do 

toho šiel, musí bojovať. Ale súdne by to určite neriešil. Jednoduché to nebude, asi neprejde na 

mesto len tak. Tú cenu by vtedy Ing. Nicák zaručil. Skúsi zistiť kedy by bolo Vrbové na rade na 

MV SR, ale kedy, nevie. 

Dr. Kubík – keby bolo treba, bude nápomocný na KR PZ. Muselo by sa asi od začiatku všetko 

začať. 

Mgr. Koreň – treba sa zamyslieť nad tým, že keby tu mal vedúcu finančného oddelenia, mohol 

by viac „lobovať“ v Bratislave. Primátor je manažér, má tu prednostu. Preniesť prácu na nich. 

Nemáme tu žiadny projekt. Centrálna mestská zóna, II. ZŠ bolo za bývalého vedenia. 

primátor – je podaný projekt na malé čistiace vozidlo. Celý systém eurofondov je taký aký je. 

Problém bude s knižnicou, ktorá musí ísť preč z II. ZŠ, mestský spoločenský klub zateká – to je 

ďalší problém. 

Dr. Borovský – knižnica bývala v závodnom klube – bolo to v centre. 

primátor – v súčasnosti to je nereálne. Ideálne by bolo tam, kde je v prenájme p. Cingel. 

Poľnohospodárske družstvo dalo výpoveď z nájmu pivnice. Nevieme ešte ako ďalej, či bude 

vyhlásená OVS. 

Mgr. Koreň – ako sa my môžeme cítiť, že je schválený rozpočet a dostaneme 15. 12. návrh na 

zmenu rozpočtu, že bolo preinvestovaných 9 tis. €, bol prekročený. Zmena nie je schválená. Čo 

ďalej? V minulosti ako poslanec kritizoval každé čerpanie bez súhlasu zmeny rozpočtu. Míňa sa 

na futbal. 

primátor – dva roky tu „lepí“ financie. Nemíňa sa na futbal, ale na prevádzku budovy – tie 

náklady ho nepustia. Objektívna potreba je 60 tis. €. 

Mgr. Koreň – objektívna potreba podľa nich. 

primátor – treba vyriešiť kto bude spravovať tú budovu, ako to bude kto využívať. Ak si myslia, 

že porušil nejaké predpisy, je ochotný niesť za to zodpovednosť. Treba predať prebytočný 

majetok a investovať. Aj Horné dielce boli pripravené, neschválil sa predaj. 

Ing. Horská – o nič iné nám nejde, len o to, aby to Vrbové bolo pekné. Tie pozemky na Horných 

dielcoch sú na IBV a nie ako záhrady. Treba sa konštruktívne venovať tomu bodu. Všetci máme 

čo zlepšovať. 

Mgr. Šandrik – dáva návrh zvýšiť plat primátora o 10 % oproti základu. Očakáva zlepšenie 

komunikácie primátora s poslancami. Brať to ako motiváciu na iniciatívu, ako výkonná zložka 

uskutočňovať na podnety občanov. 

Hlasovalo sa o tomto návrhu: 

prítomní: 7, za: 2, proti: 1, zdržali sa: 4. 

Dr. Miklášová navrhla zvýšenie o 3 %, tak ako doteraz. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  21/III/2013. 

 

10. R ô z n e 
 

 Ing. Horská predložila ako poslanecký návrh – lokalita Kopec. Pán Kovačovic bude mať 

jednanie s investormi. V ÚPN nie je uvedené, že Barcíkova ul. je strategického významu. 
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Rozprava: 

primátor – máme schválenú položku v rozpočte? Ale je tu požiadavka. Z akého fondu budú 

použité a v akej výške. 

Ing. Horská – tie investičné náklady budú na opravy a údržbu ciest. 

primátor – z akých prostriedkov sa bude robiť Barcíkova ul.? Bude to skrivka ornice. Kapitálky 

to bude asi keď to bude ulica a bude údržba. 

p. Sabová – musí to zmeniť technické parametre, nemôže to byť oprava. 

Ing. Horská – ak sa to nedá, očakávala, že by bol nápomocný vzhľadom k dlhodobejším 

skúsenostiam. 

primátor – bolo to p. Kovačovicovi vysvetlené. 

Ing. Horská – má tam ísť investor, ak nebude mať istotu, že mesto na to má, on do toho nepôjde. 

primátor – toto treba zaevidovať ako stavbu a v tej výške (počiatočné práce) zaevidovať do 

rozpočtu. 

Mgr. Šandrik – Ing. Horská má záujem riešiť túto vec. Tiež nerozumie všetkým ekonomickým 

veciam. Ide tu možno o to, že netreba prijať uznesenie. Ale ide o to, že treba prejaviť z mesta 

záujem, že chce realizovať v lokalite kopec. Víta takéto plány investorov. Podkladom by mohol 

byť ÚPN, ale možno aby mal istotu, že to mesto chce riešiť ako lokalitu. 

primátor – p. Kovačovicovi to bolo vysvetlené. Sú rozpracované lokality, ktoré budú v dohľadnej 

dobe riešené. Mesto musí akurát vysporiadať pozemky pod cestou. je rozpracované aj Sídl. 9. 

mája, na Športovej ul. Sú teda 3 lokality. Ale nech to je podložené rozpočtom. Rozhodnúť 

z ktorého zdroja budú prostriedky použité. 

Ing. Horská – bolo jej to vysvetlené, nebude návrh predkladať. 

 

11. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Dr. Kubík – žiadosť Ľ. Sedláčkovej o vyjadrenie, či tá cesta (Nám. J. Emanuela pri Holeške), či 

má mesto v blízkej dobe záujem opraviť. 

Ing. Horská – na komisii bola prerokovaná oprava chodníkov a komunikácií. Hovorilo sa 

o uliciach prvého okruhu. 

primátor – každopádne treba urobiť Súkennícku, Zigmundíkovu až po Ul. 6. apríla. Nám. J. 

Emanuela vtedy, pokiaľ by firma Skanska dokázala vyfrézovaným asfaltom vyrovnať túto 

uličku. 

p. Sabová – aj ten chodník pri bývalom košiari pri cintoríne, 

primátor – chceli by sme čím skôr zahájiť výstavbu náhradných bytov – je to pre mesto priorita. 

Ing. Galo v tomto duchu odpovie p. Sedláčkovej do 30 dní. 

•  

Dr. Borovský – prišla mu meilom ponuka na fotomapu. Vraj ponúkal služby na aktualizáciu 

a následne aj na zisťovanie čiernych stavieb a vraj to primátor odmietol s tým, že mesto vo 

výberovom konaní vybralo iného pri min. cene 2 tis. €. Označil to ako nehospodárne 

vynakladanie fin. prostriedkov, lebo to bolo 3–násobné navýšenie. 

primátor – tam boli veľké odchýlky. Možno by to bolo vhodné pre malé obce. U nás máme 

zavedený taký, že bude ortofotomapa aktualizovaná a je na centimeter presná. OVS bola 

vyhlásená, mohol sa prihlásiť, bola určená výberová komisia. Možno je to finančne náročnejšie, 

ale je to o niečom inom. 

•  

Dr. Miklášová – žiadosť mesta Piešťany na preplatenie centra voľného času pre žiakov, ktorí 

navštevujú CVČ v Piešťanoch. 

primátor – aj kvôli tomu bude 15. 4. 2013 zasadnutie MsZ, bude musieť byť predložené VZN 

ohľadom CVČ. Bol by radšej za voľnočasové poukazy. Bol by to spravodlivejší spôsob. Je to 

komplikovaná situácia. Najvhodnejšie by bolo spojiť sa so sl. Moravanskou tak, aby do Veľkej 

noci VZN viselo. 

Dr. Borovský – bolo by ozaj najideálnejšie, že by obce sa zhodli na tom vytvoriť  CVČ vo 

Vrbovom. 
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Mgr. Koreň – takéto poukazy dať napr. na futbalový krúžok, 

primátor – kto by mal nejaké informácie a mohol by pomôcť, nech tieto poskytne. 

•  

p. Rakús – chodník na Šteruskej ul. – už asi 40 ľudí sa na to pýtalo. Či by sa nedal ten asfalt 

radšej dolu ak tam je betón. 

Ing. Horská – bolo to nacenené na 46 tis. €. A to by ten betón musel ísť preč, tým by sa to 

nevyriešilo. 

primátor – z pohľadu bezpečnosti sa bude musieť s tým niečo urobiť. Provizórne sa to neoplatí 

robiť. 

•  

Dr. Borovský – čo s tým letiskom nad Vrbovým? 

primátor – letisko tam už je, cez Šípkovec sa tam dá dostať. 

 

12. Návrhy uznesení 

 
Uznesenie č. 15/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

závery ústrednej inventarizačnej komisie k inventarizácii hospodárskych prostriedkov mesta 

Vrbové vykonanej k 31. 12. 2012. 

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 16/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

správu o činnosti mestskej polície za rok 2012. 

 

 

Uznesenie č. 17/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Vrbové č. 5/2012 o podmienkach 

poskytovania sociálnych služieb a určení úhrady za opatrovateľskú službu pre občanov s trvalým 

pobytom na území mesta Vrbové 

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 18/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

v zmysle § 9a ods. 9 zák. č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí nájom nehnuteľností – pôdy – v k.ú. 

Vrbové – pozemkov: 

 

Register 
Pozemok 

parc.číslo 
LV Výmera v m2 Druh pozemku 

k.ú. 

I-intr. 

E-extr. 

C 3136/2 1900 14247 Orná pôda E 

E 3551/1 3369 2084 Zastavané plochy a nádvoria I 

E 3678/2 1900 2909 Orná pôda E 

E 3678/1 1900 400 Orná pôda E 

E 3679/1 1900 405 Orná pôda E 

E 3679/2 1900 5247 Orná pôda E 

E 3681/3 1900 155 Orná pôda E 

E 3681/2 1900 5686 Orná pôda E 

E 3681/1 1900 169 Orná pôda E 

E 3680 1900 8150 Orná pôda E 

celkom 
39452 

=3,95ha  

 

 

na poľnohospodárske účely na dobu určitú od 1.10.2014 do 30. 9. 2019 formou obchodnej 

verejnej súťaže za nájomné minimálne 0,035 €/m2/rok. 

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 19/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

podmienky obchodnej verejnej súťaže na nájom nehnuteľností – pozemku reg. C parc.č. 3136/2 a 

pozemkov reg. E parc.č. 3551/1, 3678/2,3678/1,3679/1, 3679/2, 3681/3 3681/2, 3681/1, 3680 vo 

vlastníctve mesta v kat. území Vrbové, o rozlohe celkom 39452 m2 s prílohou vzoru nájomnej 

zmluvy. Podmienky obchodnej verejnej súťaže na vyhlásenie OVS a vzor nájomnej zmluvy sú 

prílohou tohto uznesenia.  

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 20/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje – 

v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 zák. č. 138/1991 Z.z. spôsob prevodu – predaj nehnuteľností – 

pozemku reg. C p.č. 3010/2 o výmere 152 m2, druh pozemku orná pôda a pozemku reg. C p.č. 

3011/3 o výmere 72 m2, druh pozemku orná pôda, v k.ú. Vrbové, vedených na LV 3369 na 

Správe katastra Piešťany, vo vlastníctve mesta Vrbové do bezpodielového spoluvlastníctva  

– Jánovi Višňovskému, nar. 12.3.1948, r.č.   

– a manželke Anne, rod. Boorovej, nar. 31.7.1949, r.č.   

obaja bytom M.R.Štefánika 127, 922 03 Vrbové, za cenu 6,– €/m2, ako prípad hodný osobitného 

zreteľa v zmysle §-u 9a ods.8 písm. e) zák. 138/1991 Z.z. o majetku obcí z dôvodu, že uvedené 

pozemky sú znehodnotené neidentifikovateľnou navážkou v starom koryte Holešky.  

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržali sa: 0 

Dr. I. Borovský, Ing. N. Horská,  

Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 

 

 

Uznesenie č. 21/III/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom na základe zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

1. – berie na vedomie – 

    že na základe uznesenia č. 30/III/2012 zo dňa 22. 3. 2012 bol plat primátora stanovený 

rozhodnutím mestského zastupiteľstva podľa §4 ods. 2 citovaného zákona so zvýšením o 3 %, 

čo po uplatnení priemernej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve za rok 2012 znamená 

– na základe §3 ods. 1 citovaného zákona – od 1. 1. 2013 sumu 1.941,– € mesačne, 

2. – schvaľuje – 

   podľa §4 ods. 2 citovaného zákona s účinnosťou od 1. 4. 2013 plat primátora v sume, ktorá sa 

rovná zvýšeniu minimálneho platu o 3 %, t.j. na sumu 1941,– €. 

 

prítomní: 7 

za: 6       proti: 0    zdržali sa: 1 

Ing. N. Horská, Mgr. J. Koreň, Dr. Š. Kubík,     Dr. I. Borovský, 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús, Mgr. M. Šandrik 

 

18. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 21.55 hod.   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 
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Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Nina Horská, v.r.  ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.   ................................................. 


